
Noodkreet hondensportvereniging HSV ‘t Noorden en VDH Kringgroep Oost Friesland

Beste Griffie en collega’s,

Het kan zijn dat u de namen van onze verenigingen al eerder in de gangpaden heeft gehoord of ons 
op de radio/social media voorbij hebt zien komen. We zijn al enige tijd (2 jaar) op zoek naar een 
trainingsveld. We zijn door al onze opties heen en daarom sturen wij u dit bericht. 

We hebben al meerdere malen contact gehad met verschillende contact personen binnen uw 
gemeente. Helaas heeft dit nog niet tot het gewenste resultaat geleidt. Momenteel loopt er nog een 
overleg met  over een locatie bij de zendmast in de Westereen. We hebben een 
omgevingsadviesbureau ingeschakeld en zouden het erg op prijs stellen om op korte termijn een 
persoonlijk gesprek  in te plannen waarbij wij kunnen kennismaken en dit bericht kunnen 
toelichten. Vanaf 1 januari 2023 hebben wij geen trainingsveld meer en kunnen wij onze 
sport/hobby niet meer uitoefenen. Dit is ook een van de redenen waarom wij dit bericht naar u toe 
sturen, EEN NOODKREET!

Wat zoeken wij/hebben wij nodig?
– Een veld in uw gemeente (totale afmeting incl. voorzieningen 100x80). Voor alle leden heeft deze 
gemeente een centrale ligging (rondom de centrale as)
– Geen omwonenden dichtbij het trainingsveld (geluidsoverlast)
– Parkeergelegenheid (indien mogelijk, geen vereiste) 
– Nutsvoorzieningen; te weten elektriciteit 
– Kantine/opbergruimte
– Lichtmasten

Wat hebben wij zelf?
– Alle materiaal die wij nodig zijn om de hondensport te beoefenen; verstekken, klimschutting, 
hoogtesprong en dergelijke
– Lichtmasten; 4 stuks LED en even hoog als een lantaarnpaal.
– Verrijdbare kantine incl. overkapping; totale afmeting is 9x9 meter
– Gas via Benegas (propaan tank van ongeveer 500 liter)

Locatie Zendmast de Westereen 
Er loopt momenteel een overleg over de locatie bij de zendmast in de Westereen. Dit veld heeft een 
ideale locatie en heeft een parkeerterrein. Ook zijn er nutsvoorzieningen aanwezig. Verdere 
motivatie voor deze locatie leest u hieronder;

– Het veld wordt nu niet direct gebruikt en oogt ietwat verwilderd. Door het veld open te stellen
   voor de hondensport zal het er netter en verzorgd uit zien en daardoor aantrekkelijker worden    
   voor de omgeving.
– Het sluit goed aan bij de visie van de gemeente. De Westereen is HET dorp waar allerlei
   verschillende sporten beoefend kunnen worden. Er is geen enkel dorp in de omgeving waarbij 
   zoveel ruimte is voor het beoefenen van verschillende sporten zoals; voetbal, volleybal, skeeleren,
   ,wielrennen en paardensport. Hondensport past hier precies in het plaatje en is een
   goede aanvulling voor wat de gemeente te bieden heeft aan haar inwoners.

Zoals in het gesprek werd aangegeven is het huidige terrein bij de zendmast opengesteld voor 
publiek en recreatie. Er is besproken dat er een mogelijkheid is op het paadje langs het water 
tijdelijk af te sluiten als we aan het trainen zijn. Ook hebben we het over een hekwerk gehad. De 
ideeën voor het veld hebben wij nog even uitgewerkt. De verschillende opties kunnen misschien 
helpen om de plek aantrekkelijker te maken.



Hekwerk; er zou een hekwerk om het veld geplaatst kunnen worden, zodat niemand hinder kan 
ondervinden van de trainingen en dit waarborgt de veiligheid. Ook kan er dan gewoon gebruik 
worden gemaakt van de wandelpaden en kunnen mensen die toevallig langslopen meekijken. 

Wat hebben wij op deze locatie nodig?
– Akkoord voor het plaatsen van de 4 lichtmasten. Om een trainingsveld goed te kunnen indelen
   hebben wij max. 4 lichtpalen nodig (ter hoogte van een lantaarnpaal). We maken gebruik van 
   LED lampen. De lichtpalen branden alleen als het donker is. Op een donderdagavond zou dit van 
   19.00 tot max. 21.30 zijn. Voor de rest zijn we er overdag op zaterdag, dan is verlichting niet
   nodig.
– Akkoord voor de kantine met overkapping. Hier kunnen wij onze spulletjes in opbergen en een
   bakje koffie zetten. Ook is er een toilet aanwezig. Deze kan aangesloten worden op het riool of 
   via een septictank oid.
– Hekwerk 
– Toestemming van de gemeente om dit geweldige project op te kunnen zetten.

De nood is hoog
Hsv ‘t Noorden en VDH Kringgroep Oost Friesland staan op het punt te fuseren. We trainen 
momenteel tot eind dit jaar in Kootstertille. Dit is het veld waar Oost Friesland altijd getraind heeft 
maar nu ook weg moet per 1 januari 2023. Hsv ‘t Noorden heeft sinds enkele maanden geen 
trainingsveld meer en dat is ook een van de redenen om met elkaar te fuseren. De kans is te klein 
om 2 trainingsvelden te vinden. We zijn na het fuseren met ongeveer 35 leden, dit zorgt voor meer 
draagvlak. We zijn inmiddels al 2 jaren bezig om een trainingsveld te vinden. Afgelopen zomer 
konden wij in Twijzelerheide een veld van een particulier iets huren. We zijn hier enkele maanden 
geweest en hebben geld geïnvesteerd om het terrein vlak te maken en een parkeergelegenheid aan te
leggen. Een buurtbewoner heeft geklaagd over overlast en daarom zijn we weer vertrokken. Dit 
heeft ons veel geld gekost en willen nu graag een locatie voor langere termijn.

De afgelopen jaren zijn we vaak met gemeentes in gesprek geweest. Ook hebben we meerdere 
keren via de media geprobeerd een veld te vinden. RTV NOF en Omrop Fryslan hebben hierover 
uitzendingen gemaakt. Kort gezegd zijn wij ten einde raad. We willen het liefst iets van de 
gemeente huren. Dit geeft ons stabiliteit en zo kunnen wij weer iets opbouwen. We zijn ontzettend 
blij dat we door jullie gehoord en met Daan Feenstra in gesprek zijn. We hopen dat jullie mee willen
kijken zodat wij onze geliefde sport kunnen blijven beoefenen.

Wat is hondensport eigenlijk?
Wij trainen volgens het IGP programma. Dit bestaat uit 3 onderdelen. We speuren (bij verschillende
boeren op het veld), we werken aan gehoorzaamheid en we doen aan manwerk (pakwerk). IGP is in 
te delen in 3 niveaus (moeilijkheid kwa oefening). Om een niveau te halen moet je examen doen, dit
wordt geregistreerd in een werkboekje van Raad van Beheer. Je kunt naast examens ook meedoen 
aan wedstrijden. Er zijn meerdere leden die mee hebben gedaan aan internationale wedstrijden voor 
het Nederlandse team. Zij hebben hier fantastische resultaten gehaald. Het kost ontzettend veel tijd 
en training om zo’n resultaat neer te zetten. En hiervoor heb je een team nodig. Wij ondersteunen 
elkaar tijdens de trainingen en willen het beste uit elke combinatie halen. Zoals je kunt lezen zijn 
wij erg bedreven en gedreven in het beoefenen van deze sport. Binnen onze leden zijn er meerdere 
Kynologische instructeurs, dierenartsassistente, gedragsdeskundige, fokkers en werkhondentrainers.
Het beoefenen van de hondensport doe je dus niet alleen maar met een heel team die ervoor zorgt 
dat elke combinatie op een gezonde en natuurlijke manier het beste uit zich zelf haalt. 



 We zouden graag u een persoonlijk gesprek inplannen zodat wij onze motivatie kunnen toelichten 
en eventuele vragen kunnen beantwoorden. We zien u reactie graag tegemoet komen. 

Met vriendelijke groeten,
Bestuur van HSV ‘t Noorden en Kringgroep Oost Friesland




